
BESNICA
• Letos je bila končana gradnja

novih trar.sformatorskih poslaj
na območju Tujega grma in Janč,
predvidena pa je rekonstrukcija
nizkonapctostncga izvoda na
Jančah v smeri Jevnice, in sicer v
dolžini 800 metrov. V tej smeri so
namreč še dve neelektrificirani
kmetiji in ena, ici ima samo eiio-
fazni tok. Za elektrifikacijo teh
treh kmetij bo potrebno zgraditi
dodatnih ok. 380 metrov elek-
tričnega omrežja. Izdelan je že
projekt rekonstrukcije obstoje-
čega omrežja in načrt za priklop
teh hiš. Naša KS, ki nastopa kot
s*>vnvestitor, mora zagotoviti
sredstva v višini 230.000 din,
preostala sredstva pa prispeva
Elektro Ljubljana okolica. Vred-
nost del bo znašala po predra-
čunu 1.020.000 din. Velja Se
omeniti, da bodo pri gradn ji elek-
tričnega omrežja sodelovali tudi
krajani z zemeljskimi deli in z do-
bavo drogov za napeljavo. Vred-
nost teh del pa bo predvidcna
75.000 din.

V poletnib mesedh je naše kra-
jane, predvvem v hribovskih za-
selkih, pestila huda suša, saj so
ponekod vodni izriri docela
usahnili. Zato je bilo do vasi, v
kaferih je primanjkovalo vode,
organiziran dovoz le-te s dster-
nami v rezervoarjt. Tako so bile
vsaj ^eloma krite potrebe po
vodi. Zaradi dotrajanosti lokal-
nih vodovodov pa se fciS sooča s
čedalje večjimi vzdrževalnimi
stroški. Tako so bila letos po-
trebna vzdrievalna dela na Prei-
ganju — nabava črpalke in dru-
gega materiala za popravilo, na
Malem Trebeijevu — zaradi puš-
čanja rezervoarja je bil potreben
notranji premaz, v OŠ Besnica —
zamenjava dotrajanih cevi, na

Vnajnarjih razni material za po-
pravilo vodovoda in v Javoru —
popravilo ob zamrznitvi v zajelju
in nabava električne peči.

Za (a dela jv bilo porablienih
69.639,30 din. V prihodnosti ima
KS v načrtu obnove še nekaterih
zajetij in rezervoarjev, pri čemer
pa brez pomoči krajanov spet ne
b« šlo, saj primanjkuje sredstev
tudi za le namene.

V avgustu in deloma septem-
bru so krujani Prežganja \ sode-
lovanju s KS pričeli z rckonstruk-
cijo igiUča na Prežganju. Na
igrišče so bile z udarniškim (pro-
stovoiljnim) delom vkopane dre-
nažne cevi za odvod vode, nape-
ljano pa-je bilo tudi 720 kub. m
gramoza za utrditev igrišča. K.S
sama trenutno ne bi zmogla tako
velikega finančncga zalogaja, saj
je porabljenih približno 150.000
din, vendar je s strani občinske
skupnosti otroškega varstva ob-
Ijubljena povrnitev stroškov.
Igrišče bi bilo potrebno še ogra-
diti z mrežo, postaviti ob njem
nekaj klopi in ga asfaltirati, kar
pa bo počakalo na eno prihodnjih
Iet.

Edina šola v naši KS (ena štirih
podružničnih šol), ki ni imela
centralnega ogrevanja, je bila OŠ
v Bresnici. Vcndar bo tudi la letos
centralno ogrevana. Zaradi neu- '
streznih starih proslorov je bilo
potrebno preurediti kletne pro-
s(dre, z napeljavo novega di-
mnika pa so bili delno spremc-
njeni ludi gornji prostori. Z raz-
nimi obnovitvenimi deli še nada-
Ijujcjo in upajmo, da se ne bodo
zavlekia prepozno v jesen.
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